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2018Z11382 

Vragen van het lid Weverling (VVD) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het bericht «West-Brabantse aardbeientelers luiden 
noodklok over «oneerlijke» Belgische concurrentie» (ingezonden 14 juni 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «West-Brabantse aardbeientelers luiden noodklok over 
«oneerlijke» Belgische concurrentie»?1 

Vraag 2
Herkent u het door de Coöperatieve Land- en Tuinbouwvereniging Zundert 
(CLTV Zundert) geschetste beeld dat Belgische aardbeientelers volop subsidie 
uit de Europese Unie krijgen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Heeft u contact gehad met de CLTV Zundert over de beschreven problema-
tiek? Zo ja, wanneer was dit? Wat is er tijdens deze bijeenkomsten besproken 
en wat waren de uitkomsten van deze gesprekken? 

Vraag 4
Herkent u zich in de bewering van de CLTV Zundert dat de Nederlandse 
regering nauwelijks wil meewerken aan Europese subsidies voor Nederlandse 
aardbeientelers? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Wat is volgens u de reden dat buitenlandse telers van onder andere 
aardbeien in vergelijking met hun Nederlandse collega’s meer subsidies 
vanuit de Europese Unie ontvangen? 

Vraag 6
Wat zijn volgens u de gevolgen voor de concurrentiepositie van Nederlandse 
telers indien buitenlandse partijen meer subsidie krijgen vanuit de Europese 
Unie? 

1 https://www.bndestem.nl/breda/west-brabantse-aardbeientelers-luiden-noodklok-over-
oneerlijke-belgische-concurrentie~a8a5f383/
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Vraag 7
Wilt u zich blijven inzetten voor een gelijk speelveld voor boeren en tuinders 
in de Europese Unie en u, indachtig deze instelling, ook blijven inzetten voor 
tuinders zoals de bedrijven aangesloten bij de CLTV Zundert? Zo nee, 
waarom niet?
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